
Protokół Nr 8/15
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej  Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu

24 września 2015 r.

1. Sprawy regulaminowe.
- stwierdzenie quorum
Zastępca Przewodniczącego Komisji  Anna Mrowińska przywitała wszystkich przybyłych
na  posiedzenie  Komisji.  Stwierdziła,  że  w  sali  obrad  jest  quorum  wymagane  przy
podejmowaniu wniosków   i wyrażaniu opinii.
(Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do  protokołu.)
- przyjęcie porządku obrad
Przypomniała, że wraz z zawiadomieniem radni otrzymali proponowany porządek obrad.
(Proponowany porządek obrad stanowi załącznik nr 2 do  protokołu.)
Poinformowała o wniosku Komisji Edukacji z 22 września 2015 r. w sprawie wykonania
przez  „Wodociągi  Słupsk”  Sp.  z  o.o.  „Rozdzielenia  kanalizacji  sanitarnej  i  deszczowej
na posesji przy ul.Jana Pawła II 3 oraz Lutosławskiego 1”. Zaproponowała, aby rozpatrzeć
wniosek  w  punkcie  5  porządku  obrad  „Sprawy bieżące”.  Wobec  braku  uwag  i  innych
wniosków poddała pod głosowanie nw. porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2.  Informacja  na  temat  rozliczenia  I  części  zadania  pn.”  Wzrost  atrakcyjności  systemu
transportu zbiorowego”.
3. Informacja na temat skutków ekonomicznych spadku cen paliw na ceny wozokilometrów
w MZK.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Komisja Gospodarki Komunalnej w drodze głosowania, jednogłośnie (4 głosy za) przyjęła
do realizacji powyższy  porządek obrad z uwzględnieniem  wniosku.

- protokół  z  posiedzenia 21 maja i 18 czerwca 2015 r. wyłożono do wglądu.

2. Informacja  na  temat  rozliczenia  I  części  zadania  pn.”  Wzrost  atrakcyjności  systemu
transportu zbiorowego”.
(Informacja  –  pismo  z  18  września  2015  r.,  nr  KiT-RDT-XIX.0003.46.2015  stanowi
załącznik nr 3 do protokołu.)
Dyrektor Wydziału Komunikacji i Transportu Robert Linkiewicz oraz  Zastępca Dyrektora
Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Marcin  Grzybiński przedstawili  informację  na  temat
rozliczenia I części zadania pn. „Wzrost atrakcyjności systemu transportu zbiorowego.”
W dyskusji  udział  wzięli: Radny  Jarosław  Teodorowicz,   Zastępca  Dyrektora  Zarządu
Infrastruktury Miejskiej Marcin Grzybiński, Dyrektor Wydziału Komunikacji i Transportu
Robert  Linkiewicz,  Radna  Anna  Mrowińska,  Radny  Andrzej  Obecny,  Radny  Paweł
Szewczyk, Radny Tadeusz Bobrowski.
Komisja Gospodarki Komunalnej, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania (5 głosów za)
przyjęła ww. informację bez uwag.

3. Informacja na temat skutków ekonomicznych spadku cen paliw na ceny wozokilometrów
w MZK.
Dyrektor Wydziału Komunikacji i Transportu Robert Linkiewicz oraz Zastępca Dyrektora
Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Marcin  Grzybiński przedstawili  informację  na  temat
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skutków ekonomicznych spadku cen paliw na ceny wozokilometrów w MZK.
W dyskusji udział wzięli: Radny Tadeusz Bobrowski, Radny Andrzej Obecny, Radny Paweł
Szewczyk,  Dyrektor  Wydziału  Komunikacji  i  Transportu  Robert  Linkiewicz,  Radny
Jarosław  Teodorowicz,   Zastępca  Dyrektora  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Marcin
Grzybiński.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania,  jednogłośnie    (5  głosów  za)   zwróciła  się  do Prezydenta  Miasta  Słupska
z wnioskami o:
- zapoznanie Komisji z „Rankingiem remontowym ulic Miasta Słupska”,
-  powrócenie  do  dobrych  praktyk  i  przekazywanie  do  zaopiniowania  przez  Komisję
projektów inwestycji komunalnych przed przekazaniem ich do konsultacji społecznych.

Komisja Gospodarki Komunalnej, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania (5 głosów za)
przyjęła ww. informację bez uwag.

4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
-  opinia dot.  projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przeniesienie
na  rzecz  Gminy  Słupsk  prawa  własności  nieruchomości  stanowiącej  własność  Miasta
Słupska położonej w Głobinie (druk nr 15/2),
Kierownik Referatu w Wydziale Gospodarki Nieruchomościami Anna Chumek przedstawiła
ww. projekt uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania   (4 głosy  za,  1 głos wstrzymujący się)  zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego "Przy Cmentarzu" (druk nr 15/3),
p.o. Dyrektora Biura Urbanistycznego Miasta Słupska Joanna Nowakowska przedstawiła
ww. projekt uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania   (4 głosy  za,  1 głos przeciw)  zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2015 rok
(druk nr 15/14),
Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił ww. projekt uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania    (2  głosy   za,   2  głosy  wstrzymujące  się)   zaopiniowała  ww.  projekt
pozytywnie.
- opinia dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2015 rok
(druk nr 15/16),
Skarbnik Miasta Artur Michałuszek przedstawił ww. projekt uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania    (3  głosy   za,   2  głosy  wstrzymujące  się)   zaopiniowała  ww.  projekt
pozytywnie.

- opinia dot. projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr LVI/730/06 Rady Miejskiej

2



w Słupsku z dnia 28 kwietnia 2006 r. w sprawie realizacji założeń koncepcji funkcjonalno-
finansowej  dla  obszaru  "Podgrodzia"  uwzględniającej  poprawę układu komunikacyjnego
miasta   (druk nr 15/20),
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka przedstawiła
ww. projekt uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania   (3  głosy  przeciw,   2  głosy wstrzymujące  się)   zaopiniowała ww. projekt
negatywnie.

-  opinia  dot.  projektu  uchwały  w  sprawie  uchylenia  uchwały  Nr  XXVI/378/08  Rady
Miejskiej   w Słupsku z dnia 27 sierpnia 2008 roku w sprawie przystąpienia do zmiany
miejscowego planu  zagospodarowania  przestrzennego  "Śródmieście  "  w rejonie  Starego
Rynku w Słupsku  (druk nr 15/21),

Zastępca  Dyrektora  Biura  Urbanistycznego  Miasta  Słupska  Joanna  Nowakowska
przedstawiła ww. projekt uchwały.

Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania, jednogłośnie   (5 głosów  za)  zaopiniowała ww. projekt pozytywnie.

5. Sprawy bieżące.
- opinia dot. pisma mieszkanki Słupska w sprawie możliwości wykupu mieszkania z 90%
bonifikatą,
(Pismo z 18.08.2015 r. stanowi załącznik nr 4 do protokołu.)
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   po zapoznaniu się z treścią
pisma,  w  drodze  dyskusji,  przez  aklamację  stwierdziła,  że  obowiązująca  uchwała
nr XXVI/368/12 Rady Miejskiej w Słupsku w sprawie zasad sprzedaży lokali mieszkalnych
stanowiących  własność  Miasta  Słupsk  nie  daje  możliwości  zastosowania  większej
bonifikaty. 
Jednocześnie Komisja przyjęła    do wiadomości informację Zastępcy Prezydenta Miasta
Słupska  Krystyny  Danileckiej  -Wojewódzkiej  o  przygotowaniu  w  najbliższym  czasie
zmiany ww. uchwały w  dwóch wariantach.

- opinia w sprawie odpowiedzi na wniosek radnego Pawła Szewczyka z 12 sierpnia 2015 r.
w sprawie rezultatów działań Beaty Maciejewskiej  – pełnomocniczki  Prezydenta Miasta
Słupska ds. zrównoważonego rozwoju i zielonej modernizacji miasta,
(Pismo z 12.08.2015 r., nr BPM-DAP-I.0003.10.2015 stanowi załącznik nr 5 do protokołu.)
Komisja  Gospodarki  Komunalnej  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  przyjęła  odpowiedź  do
wiadomości, bez uwag.

-  wniosek Komisji Edukacji w sprawie wykonania przez „Wodociągi Słupsk” Sp. z o.o.
„Rozdzielenia kanalizacji sanitarnej i deszczowej na posesji przy ul.Jana Pawła II 3 oraz
Lutosławskiego 1”,
(Wyciąg z Protokołu Nr 9/15 z posiedzenia Komisji  Edukacji  Rady Miejskiej  w Słupsku,
które odbyło się 22 września 2015 r. stanowi załącznik nr 6 do protokołu.)
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania, jednogłośnie   (5 głosów  za),  przychylając się do wniosku Komisji Edukacji,
zwróciła się do Prezydenta Miasta Słupska  z wnioskiem o przeanalizowanie możliwości
wykonania  przez  „Wodociągi  Słupsk”  sp.  z  o.o.  ze  środków  własnych  zadania:
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„Rozdzielenie kanalizacji sanitarnej   i deszczowej na posesji przy ul.Jana Pawła II 3 oraz
Lutosławskiego 1” będącej  siedzibą Polskiej Filharmonii „Sinfonia Baltica”. Szacunkowa
wartość robót wynosi około 40.000 zł.

- opinia dot. wniosku SM „Czyn”, SM „Kolejarz” oraz SM „Dom nad Słupią” w sprawie
zmiany częstotliwości odbioru odpadów wielkogabarytowych,
(Sprawa w teczce ORM-III.0004.130.2015)
Komisja Gospodarki Komunalnej Rady Miejskiej w Słupsku   po zapoznaniu się z treścią
pisma,   w  drodze  dyskusji,  przez  aklamację  stwierdziła,  że  nie  widzi  potrzeby zmiany
zapisów w uchwale Rady Miejskiej w Słupsku nr XXIX/402/2012 z 28 listopada 2012 r.
Poza  harmonogramem  odbioru,  bezpłatnie,  przyjmowane  są  od  mieszkańców  odpady
wielkogabarytowe  w  Punktach  Selektywnej  Zbiórki  Odpadów  Komunalnych.  Ponadto,
wychodząc  naprzeciw  oczekiwaniom  mieszkańców  Spółdzielnie  mogą  zamawiać  w
dowolnym momencie, odpłatnie, kontenery na odbiór tego rodzaju odpadów.

- Komisja Gospodarki Komunalnej przyjęła do wiadomości pismo mieszkańca Słupska z 31
sierpnia  2015  r.  w  sprawie  inwestycji  „Budowa  sieci  wodociągowej  w  rejonie
ul.M.Zaborowskiej”.
(Pismo stanowi załącznik nr 7 do protokołu.)

Komisja  Gospodarki  Komunalnej  w  wyniku  głosowania,  jednogłośnie  (5  głosów  za)  przyjęła
protokoły z posiedzeń w dniach 18 czerwca i 31 sierpnia 2015 r.

protokół sporządziła: Ilona Czechowicz Przewodniczący Komisji

Jan Lange
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